

香港體育學院有限公司
提早游泳考試申請表
HONG KONG SPORTS INSTITUTE LIMITED
APPLICATION FOR SWIMMING EXAM BEFORE SCHEDULED DATE



請以正楷填寫表格 Please complete this form in **BLOCK LETTERS**

課程編號
Course Code _____

姓名 (中) _____ (英) _____ 學員號碼 (如適用)
Name (Chin.) _____ (Eng.) _____ Student No. (if any) _____

聯絡電話 (日) _____ (夜) _____
Contact No. (Day) _____ (Night) _____

傳真號碼/電子郵件
Fax No./E-mail address _____

要求考試日期及時間
Requested date and time of exam _____

原因 所有申請，必須於預定考試前七個工作天連同有關證明文件（如：醫生證明書或學校通告等）一同交到接待處。
Reason **The application shall be submitted with supporting document (e.g Doctors' certificate or School's Notice etc.) 7 working date before the scheduled swim exam date to our reception counter.**

備註 **Notes**

- ※ 未滿十八歲之申請人，必須由家長簽署申請。
For applicants who are under the age of 18, applications **MUST** be signed by parents.
- ※ 本表格之一切資料只供體院使用，在未得申請人同意情況下，體院絕不會將此表格內之個人資料外洩。
All information contained in this application form is for use by HKSIL only and will not be released for other purposes without the applicant's prior consent.
- ※ 體院保留修改上述各項資料之權利，而無須作另行通知。
HKSIL reserves the right to amend the above terms and conditions without prior notice.

申請人/家長簽署
Applicant/Parent' Signature: _____

日期
Date: _____

此欄只供職員填寫

FOR OFFICIAL USE ONLY

RECEIVED BY: DATE:	VERIFIED BY: DATE:	<input type="checkbox"/> ACCEPTED <input type="checkbox"/> NOT ACCEPTED HANDLED BY: COS DATE:	INFORMED BY: DATE:
-----------------------	-----------------------	---	-----------------------